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           Sz. P. 
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Do ZGM  

 

Zapytanie od najemców mieszkań komunalnych: 

- czy planowana jest podwyżka bonifikaty na wykup mieszań komunalnych? 

- z informacji od najemców wynika, że są osoby zainteresowane wykupem, ale 

ceny z wyceny są coraz wyższe a bonifikata jest 50%. 

- kilka lat wstecz bonifikata wynosiła 60 %.  
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